

(Stand: März 2022 / Status as of: March 2022)

Aktuelle Liste der eingesetzten Auftragsverarbeiter zu den:

- Besonderen Bedingungen zur Auftragsverarbeitung gemäß Art. 28 DSGVO (Kunden der medudoc solutions GmbH)
- Besonderen Bedingungen zur Auftragsverarbeitung gemäß Art 28 DSGVO und Art. 10a DSGVO (Kunden der medudoc ag)

Weitere Auftragsverarbeiter der **medudoc solutions GmbH** oder der **medudoc ag**:

Other processors of **medudoc solutions GmbH** or **medudoc ag**:

Name, legal form, contact details and address of the subcontractor	Description of the partial service	Beschreibung der Teilleistung
<p>medudoc education GmbH</p> <p>Address: Am Studio 2, 12489 Berlin, Germany</p> <p>Contact person:</p> <p>dpo@medudoc.com</p>	<p><i>medudoc education GmbH is an affiliated company of medudoc solutions GmbH and medudoc ag, it provides all technical services within the medudoc-group.</i></p> <p>All subprocessors listed below, provide their services for and on behalf of medudoc education GmbH</p>	<p><i>medudoc education GmbH ist eine mit der medudoc solutions GmbH und medudoc ag verbundene Gesellschaft, sie erbringt alle technischen Dienstleistungen innerhalb der medudoc-Gruppe.</i></p> <p><i>Alle unten aufgeführten Unterauftragsverarbeiter erbringen ihre Dienstleistungen für und im Auftrag der medudoc education GmbH</i></p>

Weitere Unterauftragsverarbeiter der **medudoc education GmbH**:

Other sub-processors of **medudoc education GmbH**:

Name, legal form, contact details and address of the subcontractor	Description of the partial service	Beschreibung der Teilleistung
<p>Exoscale</p> <p>Name: Akenes SA</p> <p>Address: Boulevard de Grancy 19A, 1006 – Lausanne, Switzerland</p> <p>Legal form: https://www.exoscale.com/dpa/</p> <p>Contact person: security@exoscale.com</p>	<p>Exoscale is a supplier for the provision of IaaS Cloud Computing Services</p>	<p>Exoscale ist ein Anbieter für die Bereitstellung von IaaS Cloud Computing Services</p>
<p>Heroku</p> <p>Name: salesforce.com, inc</p> <p>Legal Form: https://www.salesforce.com/content/dam/web/en_us/www/documents/legal/Agreements/data-processing-addendum.pdf</p> <p>Address: Salesforce Tower, 415 Mission Street, 3rd Floor, San Francisco, CA 94105, USA</p> <p>Contact person: Lindsey Finch, DPO, privacy@salesforce.com</p>	<p>Heroku is a cloud-based platform as a service (PaaS) that enables medudoc solutions GmbH to build, run, and operate applications.</p> <p><i>Note: Heroku receives personal health data, and as such has higher security protocols in place.</i></p>	<p>Heroku ist eine cloudbasierte Plattform als Service (PaaS), die es der medudoc solutions GmbH ermöglicht, Anwendungen zu erstellen, auszuführen und zu betreiben.</p> <p><i>Hinweis: Heroku erhält persönliche Gesundheitsdaten und verfügt daher über höhere Sicherheitsprotokolle.</i></p>
<p>Mongo Atlas</p> <p>Name: MongoDB, Inc.</p>	<p>Mongo Atlas is a fully-managed cloud database developed by the same people that built MongoDB. Atlas handles</p>	<p>Mongo Atlas ist eine vollständig verwaltete Cloud-Datenbank, die von denselben Leuten entwickelt</p>

<p>Legal Form: https://www.mongodb.com/legal/dpa</p> <p>Address: MongoDB, Inc., 1633 Broadway, 38th Floor New York, NY 10019, USA</p> <p>Contact person: MongoDB's DPO at privacy@mongodb.com</p>	<p>deploying, managing, and healing database deployments on the cloud service provider of choice.</p> <p><i>Note: Mongo Atlas receives personal health data, and as such has higher security protocols in place.</i></p>	<p>wurde, die MongoDB erstellen. Atlas übernimmt die Bereitstellung, Verwaltung und Reparatur von Datenbankbereitstellungen beim Cloud-Service-Provider der Wahl.</p> <p><i>Hinweis: Mongo Atlas erhält persönliche Gesundheitsdaten und verfügt daher über höhere Sicherheitsprotokolle.</i></p>
<p>Sentry</p> <p>Name: Functional Software, Inc. d/b/a Sentry</p> <p>Address: 45 Fremont Street, 8th Floor, San Francisco, CA 94105</p> <p>Legal form: https://sentry.io/legal/dpa/3.0.0/in-app/</p> <p>Contact person: Virginia Badenhope, General Counsel, legal@sentry.io</p>	<p>Sentry is a cloud-based application monitoring & error tracking platform that helps software teams discover, triage, and prioritize errors in real-time.</p>	<p>Sentry ist eine cloudbasierte Plattform für Anwendungsüberwachung und Fehlerverfolgung, die Softwareteams hilft, Fehler in Echtzeit zu erkennen, zu filtern und zu priorisieren.</p>
<p>Sumo Logic</p> <p>Name: Sumo Logic, Inc.</p> <p>Address: 305 Main Street, Redwood City, CA 94063</p> <p>Legal form: https://drive.google.com/file/d/1MKiDhB_AOJ99zt_FD7GuJUp9J_sCAuLw/view?usp=sharing</p> <p>Contact person: Jennifer McCord, VP Finance & Chief</p>	<p>Sumo Logic is a cloud-based machine data analytics company focusing on security, operations and BI use cases. It provides log management and analytics services that leverage machine-generated big data to deliver real-time IT insights.</p>	<p>Sumo Logic ist ein Cloud-basiertes Unternehmen für Maschinendatenanalyse, das sich auf Sicherheit, Betrieb und BI-Anwendungsfälle konzentriert. Es bietet Protokollverwaltungs- und Analysedienste, die maschinell generierte Big Data nutzen, um IT-Einblicke in Echtzeit zu liefern.</p>

<p>Accounting Officer, jmccord@sumologic.com</p>		
<p>Auth0</p> <p>Name: Auth0, Inc.</p> <p>Address: 10800 NE 8th St, Suite 700 Bellevue, WA 98004</p> <p>Legal form: https://auth0.com/legal/baseline/dpa</p> <p>Contact person: CFO, legal@auth0.com</p>	<p>Auth0 is a cloud-based authentication and authorization platform.</p>	<p>Auth0 ist eine Cloud-basierte Authentifizierungs- und Autorisierungsplattform.</p>
<p>Mixpanel</p> <p>Name: Mixpanel, Inc.</p> <p>Address: One Front Street, 28th Floor, San Francisco, CA 94111, US</p> <p>Legal form: https://mixpanel.com/legal/dpa</p> <p>Contact person: dpo@mixpanel.com</p>	<p>Mixpanel is a cloud platform which gives you detailed, real-time insight into how people interact with your products.</p>	<p>Mixpanel ist eine Cloud-Plattform, die Ihnen detaillierte Echtzeit-Einblicke darüber bietet, wie Menschen mit Ihren Produkten interagieren.</p>
<p>Sendgrid</p> <p>Name: Twilio Inc.</p> <p>Address: 101 Spear Street, 1st Floor, San Francisco, California 94105, US</p> <p>Legal form: https://www.twilio.com/legal/data-protection-addendum</p> <p>Contact person: privacy@twilio.com</p>	<p>Sendgrid is an API driven email platform, that enables us to contact users for purposes such as registration & password reset.</p>	<p>Sendgrid ist eine API-gesteuerte E-Mail-Plattform, die es uns ermöglicht, Anwender für Zwecke wie Registrierung und Passwort-Reset zu kontaktieren.</p>